
 

Stormgade 2-6 

1470 København K 

Telefon 72 28 24 00 

Folketingets Indenrigs- og Boligudvalg  
 

Svar på spørgsmål fra Heidi Bank (V) stillet den 16. september 2022.  

L 210 - Spørgsmål nr. 28: 

”Ministeren bedes oplyse i hvilket omfang ministeriet har været i kontakt med aktø-

rerne på markedet hhv. 1) op til regeringens udspil om et huslejeloft, 2) undervejs i de 

forcerede forhandlinger, og 3) i tiden mellem aftaleindgåelse og lovforslag. Der udbe-

des en liste om, hvilke aktører, samt i hvilket omfang, de har været inddraget.” 

Svar: 

Jeg har løbende haft drøftelser med flere aktører på området, herunder har jeg haft 

drøftelser med LLO og EjendomDanmark.  

Lovforslaget har som bekendt i øvrigt været igennem en offentlig høring, som er nor-

mal procedure i forbindelse med udarbejdelsen af lovforslag. Høringsperioden har dog 

været kort af hensyn til indgrebets hastende karakter. 

Der vedlægges høringsliste, som bilag 1. 

 

Med venlig hilsen 

Christian Rabjerg Madsen 

 

Bilag: 

Bilag 1 - Høringsliste 

 

Sagsnr. 

2022 - 3481 

 

Doknr. 

552783 

 

Dato 

18-09-2022 

Offentligt
L 210 - endeligt svar på spørgsmål 28

Indenrigs- og Boligudvalget 2021-22
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